
Bestyrelsesmøde i Jyderups Fremtid  Den 28. juni 2022           
kl. 19.00 

    

 

Deltagere: Claus-Jørgen, Niels, Lars, Anja, Michael, Leise og Steffen 

    

Dagsorden Referat Beslutning 

 

Godkendelse af dagsorden og 

referat 

  

 

Økonomi og medlemmer Smagens Dag gav pga. gratis smagsprøver 247 kr. 

i underskud.  

434 har betalt medlemskab. 61 ubetalte 

medlemskaber til en sum af 6500 kr. 

 

 

Indkomne ansøgninger 

 

Formanden har talt med Signe om drift af legeplads 

i PIP-kvarteret. Grundejerforeningen vil 

vedligeholde legepladsen. Formand har sagt, at 

støttebeløb ligger mellem 10.000-15.000. 

 

 

 

Ansøgning fra grundejerforeningen i Elmegården 

om midler til udvikling af legeplads. Der er søgt 

18.477 kr.  i støtte til en gynge. 

Bestyrelsen besluttede, at der gives 15.000 kr.  Lars 

erklærede sig inhabil i forbindelse med behandlingen af 

ansøgningen. 

 

 

 

 

Bestyrelsen besluttede, at der gives 15.000 kr. i tilskud. 

Michael erklærede sig inhabil i forbindelse med 

behandlingen af sagen. 

 

Orientering om ”1000 boliger i 

Jyderup” 

Niels, Anja og Claus orienterede om mødet i 

Jyderup, hvor visionen om 1000 boliger i Jyderup 

blev drøftet. I mødet deltog formændene for flere 

foreninger i Jyderup og et par ildsjæle fra andre 

grupper. 

 

 



 

Opsamling på mødet med 

Lokalforum 

Det netop afholdte møde om Lokalforum, som flere 

bestyrelsesmedlemmer havde deltaget i, blev 

drøftet. En politiker (Ole) fra Holbæk Kommune 

henviste mht. vedtægter for Lokalforum til 

inspiration i Ugerløse Lokalforums vedtægter: 

https://ugerlose.dk/vedtaegter-for-ugerlose-

lokalforum/ 

 

Bestyrelsen vil deltage i kommende møder om 

Lokalforum og komme med input til vedtægter. 

 

 

Eventuelt 

- Genbehandling af ny 

hjemmeside pga. pris fremgik 

uden moms. 

 

- Jyderups Jul 

 

 

 

 

 

 

 

- Henvendelse om udarbejdelse 

af reklamefilm om Jyderup 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jyderups Fremtid har uopfordret modtaget en 

henvendelse fra et produktionsselskab, som uden 

beregning vil producere en film om Jyderup (2 min. 

reklamefilm om byen). 

 

Bestyrelsen besluttede at acceptere tilbud på ny 

hjemmeside, og udgifter til forventet nyt webhotel til 

hjemmesiden. 

 

Bestyrelsen besluttede at booke Skarridsøsalen trods 

forventning om, at Jyderups Fremtid skal betale leje af 

Skarridsøsalen til kommunen 

Bestyrelsen besluttede, at der bestilles Jyderups Jul hos 

Skands til julen 2022. Bestilling bliver i 2022 på 15 store 

fustager og 260 kasser. 

 

 

Bestyrelsen besluttede, at henvendelsen fra 

produktionsselskabet videresendes til Erhvervsforeningen. 

 

Næste møde 29. august kl. 18.30 i Jyderup Hallen. 

 

https://ugerlose.dk/vedtaegter-for-ugerlose-lokalforum/
https://ugerlose.dk/vedtaegter-for-ugerlose-lokalforum/

